

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, JUNE 28, 1978

(41)

[Text]

The Standing Committee on Public Accounts met in camera at 3:40 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Huntington, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Alexander, Andre (Calgary Centre), Darling, Dawson, Flynn, Francis, Huntington, Lawrence, Leblanc (Laurier), Lefebvre, Miss Nicholson, Messrs. Savard and Towers.

In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament: Mr. E. R. Adams and Mr. R. A. Benoît.

In accordance with its Permanent Order of Reference contained in the Standing Orders of the House of Commons, the Committee resumed consideration of the Reports of the Auditor General of Canada to the House of Commons for the fiscal years ended March 31, 1976, and March 31, 1977.

The Committee commenced consideration of its draft Third Report.

It was agreed,—That the draft Report, as amended, be adopted as the Committee's Third Report.

It was agreed,—That the Chairman present the Third Report to the House.

It was agreed,—That a letter to Mr. Ron Huntington, M.P., dated June 21, 1978, from the Chief Actuary, Department of Insurance, be printed as an appendix to this day's Minutes of Proceedings and Evidence (See Appendix "PA-82").

At 4:50 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 28 JUIN 1978

(41)

[Traduction]

Le Comité permanent des comptes publics se réunit aujourd'hui à huis clos à 15 h 40 sous la présidence de M. Huntington (président).

Membres du Comité présents: MM. Alexander, Andre (Calgary-Centre), Darling, Dawson, Flynn, Francis, Huntington, Lawrence, Leblanc (Laurier), Lefebvre, M^{lle} Nicholson, MM. Savard et Towers.

Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: MM. E. R. Adams et R. A. Benoît.

Conformément à son ordre de renvoi permanent contenu dans le Règlement de la Chambre des communes, le Comité poursuit l'étude des rapports du Vérificateur général du Canada à la Chambre des communes pour les années financières terminées le 31 mars 1976 et le 31 mars 1977.

Le Comité entreprend l'étude de son projet de Troisième rapport.

Il est convenu,—Que le projet de rapport, tel que modifié, soit adopté comme Troisième rapport du Comité.

Il est convenu,—Que le président présente le Troisième rapport à la Chambre.

Il est convenu,—Qu'une lettre adressée à M. Ron Huntington, député, en date du 21 juin 1978, par l'actuaire en chef, Département des assurances, soit jointe aux procès-verbal et témoignages de ce jour. (Voir appendice «PA-82»).

A 16 h 50, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

J. D. W. Campbell

Clerk of the Committee